
Transportudvalget

Til: Transportministeren

Dato: 8. januar 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 267
Hvad er ministerens holdning til, at de økonomiske beregninger vedr. Femern
Bælt forbindelsen er baseret på en forudsætning om, at der ikke ændres på
taksterne på Storebæltsforbindelsen udover den årlige pristalsregulering, og
vil ministeren redegøre for, hvorfor man ikke har valgt at medtage et scenarie
for Femern Bælt forbindelsens økonomi, hvor taksterne på Storebælt på et
tidspunkt nedsættes? Der henvises til rapporten "Finansiel analyse af Femern
Bælt-forbindelsen inkl. danske landanlæg" fra november 2014.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kim Christiansen (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kim.Christiansen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Rasmus Horn Langhoff
formand
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